

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: ALIA- THE ROYAL JORDANIAN

AIRLINES PLC.

Date: 01-05-2024 03:09:13 PM

Subject:, Chairman, CEO Electing Chairman, Vice

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية التاريخ: 01-05-2024 03:09:13 الموضوع: انتخاب رئيس المجلس ونائبه وإعادة تعيين الرئيس التن

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين

تحية طيبة وبعد،

نرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة عالية – الخطوط الجوية الملكية الأردنية قد قرر في جلسته رقم (343) المنعقدة بتاريخ 2024/4/30 الموافقة بالإجماع على انتخاب معالي المهندس سعيد سميح دروزة رئيسالمجلس الإدارة اعتبارامن تاريخه، كما قرر المجلس الموافقة بالاجماع على انتخاب عطوفة المهندس سامر عبد السلام المجالي نائبالرئيس مجلس الإدارة اعتبارامن تاريخه. كذلك قرر أعضاء مجلس الإدارة العاضرين الذين يحق لهم التصويت واستنادا لأحكام المادة الحاضرين الذين يحق لهم التصويت واستنادا لأحكام المادة (153/د) من قانون الشركات إعادة تكليف عطوفة المهندس سامر عبد السلام المجالي عضوامنتدبامن مجلس الإدارة لتولي مهام المدير العام / الرئيس التنفيذي في الشركة وتفويضه كافة صلاحيات المدير العام / الرئيس التنفيدي

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

عالية – الخطوط الجوية الملكية الأردنية

Dear Jordan Securities Commission

We would like to inform you that the Board of Directors of Alia - Royal Jordanian Airlines decided, in its meeting No. (343) held on 4/30/2024, to unanimously approve the election of His Excellency Engineer Saeed Samih Darwazeh as Chairman of the Board of Directors, effective from this date. The Board also decided to unanimously approve the election of His Excellency Engineer Samer Abdel Salam Al-Majali, Vice Chairman of the Board of Directors, effective from this date. The present members of the Board of Directors, who are entitled to vote, also decided, based on the provisions of Article (153/D) of the Companies Law, to reassign His Excellency Engineer Samer Abdel Salam Al-Majali as a Board Designee of the Board of Directors to assume the duties of the General Manager / CEO of the company and to delegate to him all the powers of the General Manager / CEO effective from this date.

Kind regards,

Royal Jordanian

30-04-2024 30-04-2024

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

م. سامر السمان :User Name

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: م. سامر السمان